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PROTOKOLL	  
från	  

STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  torsdag den 9 januari 2014, 18.30–20.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén  

Klas Bovin 

Carl Widercrantz, POLSEK	  	  

Per Börjel 

  Rita Ilomäki 
   
  Bertil Rolf 
 
Frånvarande:  Carl-Erik Spelmans 
  Sandy Lind 
	  
	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  13	  november	  2013	  
	   Elisabet	  undrade	  hur	  många	  medlemmar	  som	  har	  aktiverats	  sedan	  medlemsfesten.	  
	   Svaret	  är	  att	  få	  medlemmar	  har	  engagerat	  sig.	  	  
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	   Det	  fanns	  inga	  ytterligare	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  från	  
	   13	  november	  2013	  godkändes.	   	  
	  
§3	   Avstämning	  av	  strategi/aktivitetsplan	  
	   Klas,	  Carl	  och	  Elisabet	  ska	  träffas	  nästa	  vecka	  (17/1)	  för	  att	  göra	  en	  tidsatt	  och	  
	   ekonomiskt	  förankrad	  aktivitetsplan	  inför	  valrörelsen.	  	  
	  
§4	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan	  
Datum	  för	  lansering	  av	  den	  nya	  hemsidan	  ska	  föreslås	  på	  mötet	  17/1,	  se	  ovan.	  	  	  
	  
På	  KF	  30/1	  kommer	  Anders	  att	  ställa	  en	  enkel	  fråga	  till	  Katarina	  B	  som	  handlar	  om	  den	  
nya	  sökfunktionen	  som	  utlovades	  har	  implementerats	  på	  kommunens	  hemsida.	  	  
	  
Bakgrunden	  är	  följande:	  Den	  26	  januari	  2012	  debatterades	  Anders	  interpellation	  
gällande	  Botkyrka	  kommuns	  hemsida.	  En	  av	  frågorna	  som	  ställdes	  var	  följande:	  Finns	  
det	  planer	  på	  att	  förbättra	  sökfunktionerna	  på	  hemsidan?	  	  
	  
Katarina	  B	  hänvisade	  till	  att	  Botkyrka	  nyligen	  genomfört	  ett	  genomgripande	  arbete	  för	  
att	  utveckla	  sina	  sökmotorer.	  Tillsammans	  med	  ett	  specialistföretag	  på	  området	  skulle	  
en	  övergripande	  strategi	  formas	  för	  att	  göra	  sökningar	  mer	  effektiva.	  Utifrån	  strategin	  
skulle	  man	  bygga	  om	  sökfunktionen	  på	  botkyrka.se.	  Detta	  skulle	  ske	  under	  2013.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Elisabet	  redogjorde	  för	  den	  senaste	  uppmärksamheten	  i	  media.	  En	  ny	  insändare	  är	  
inskickad	  till	  Södra	  Sidan	  som	  svar	  på	  intervjun	  med	  Katarina	  Berggren.	  
	  
Beslutades	  att	  vi	  ska	  skicka	  vår	  kommunkarta	  (den	  som	  är	  grön	  och	  gul)	  till	  Södra	  
Sidan.	  Senast	  använde	  Södra	  Sidan	  Moderaternas	  version	  (röd	  och	  blå).	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  ug,	  

	   En	  av	  våra	  medlemmar,	  Lasse	  Almgren,	  har	  på	  önskemål	  från	  Akvarellen	  
	   fritidskommitté	  satt	  ihop	  ett	  bildpaket	  om	  gamla	  Tullinge.	  Bildpaketet	  tar	  ca	  1,5	  tim	  
	   att	  gå	  igenom.	  Om	  intresse	  finns	  så	  kan	  Lasse	  presentera	  materialet	  för	  TUPs	  
	   medlemmar.	  Beslutades	  att	  Carl	  och	  Anders	  ska	  titta	  på	  materialet	  för	  att	  avgöra	  om	  
	   det	  är	  värt	  att	  visa	  på	  ett	  möte	  för	  Tullingebor.	  	   	  

	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  
Det	  kommer	  att	  bli	  en	  medlemsavgift	  för	  att	  vara	  med	  i	  nätverket	  för	  lokala	  partier.	  
Avgiften	  är	  lågt	  satt	  (2000	  kr	  per	  parti)	  eftersom	  att	  alla	  partier	  ska	  kunna	  vara	  med	  
oavsett	  ekonomiska	  resurser.	  Kostnaden	  bör	  dock	  läggas	  in	  i	  vår	  budget!	  	  	  
	  
e) Tullinge	  kommun	  gruppen	  

	   Inget	  nytt	  att	  rapportera.	  
	  
§5	   Förslag	  från	  Gunnel	  Mörkfors	  	  
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	   Carl	  påminde	  om	  den	  kulturhistoriker	  som	  han	  fick	  kontakt	  med	  på	  
	   medlemsfesten.	  Hon	  heter	  Gunnel	  Mörkfors	  och	  jobbar	  på	  museum	  sen	  många	  år	  
	   tillbaka.	  I	  mitten	  på	  80-‐talet	  gjorde	  hon	  ett	  kulturminnesvårdsprogram	  åt	  Botkyrka	  
	   kommun.	  Nu	  har	  Gunnel	  och	  hennes	  kollega	  Inga	  lovat	  att	  hjälpa	  till	  med	  
	   sammanställning	  av	  kulturhistoriskt	  material	  rörande	  Tullinge.	  	  	  
	  
	   Carl	  har	  sedan	  tidigare	  skickat	  ut	  ett	  smakprov	  på	  deras	  texter,	  en	  till	  hemsidan	  och	  en	  
	   till	  ev	  guidebok.	  Texterna	  kan	  både	  kortas	  och	  göras	  längre.	  Styrelsen	  har	  sedan	  haft	  i	  
	   uppgift	  att	  titta	  på	  detta	  och	  fundera	  på	  upplägget.	  Om	  styrelsen	  vill	  så	  tar	  Gunnel	  
	   fram	  ett	  förslag	  till	  synopsis	  till	  guideboken.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  texterna	  i	  första	  hand	  ska	  användas	  på	  vår	  hemsida.	  I	  andra	  hand	  får	  
	   Gunnel	  ta	  fram	  förslag	  på	  kostnad	  och	  upplägg	  för	  en	  guidebok.	  	  
	  
	   Vad	  gäller	  sakinnehållet	  är	  det	  mesta	  av	  texterna	  bra,	  men	  texten	  om	  kyrkan	  bör	  
	   kompletteras.	  Att	  kyrkan	  byggdes	  genom	  frivilligt	  arbete	  och	  privat	  initiativ	  bör	  
	   framgå.	  Vidare	  kan	  vissa	  förtydliganden	  göras	  för	  att	  den	  som	  inte	  har	  god	  kännedom	  
	   om	  Tullinge	  ska	  kunna	  förstå	  texten.	  	  
	  
§6	   Utredningen	  om	  vägar	  i	  Tullinge.	  	  
	   Alla	  vet	  att	  problemen	  med	  vägarna	  i	  Tullinge	  är	  stora	  och	  att	  finansieringsfrågan	  är	  
	   viktig.	  Det	  pågår	  många	  vägarbeten	  i	  Tullinge	  och	  styrelsen	  bör	  därför	  fundera	  ut	  en	  
	   strategi.	  Beslutades	  att	  Per	  får	  i	  uppdrag	  att	  skriva	  ett	  underlag	  om	  vägarna	  till	  
	   valmanifestet.	  	  
	  
	   Carl	  har	  talat	  med	  Fredrik	  Ahlinder	  som	  är	  boende	  på	  Södra	  Parkhemsvägen.	  Han	  
	   har	  bidragit	  med	  bilder	  och	  mina	  tankar	  kring	  arbetet	  på	  Södra	  Parkhemsvägen.	  
	   Arbetet	  bryter	  på	  flera	  punkter	  mot	  regelverket.	  Beslutades	  dock	  att	  TUP	  inte	  
	   ska	  driva	  detta	  enskilda	  ärende.	  	  
	   	  
§7	   Middag	  för	  KF-‐gruppen	  16/1	  
	   Carl	  och	  Anders	  har	  bjudit	  in	  KF-‐gruppen	  att	  träffas	  under	  avslappnade	  former	  på	  en	  
	   kvarterskrog	  på	  Söder	  för	  en	  gemensam	  middag.	  Syftet	  är	  att	  diskutera	  hur	  vi	  på	  
	   bästa	  sätt	  kan	  genomföra	  arbetet	  under	  valåret.	  Styrelsen	  beslutade	  att	  lämna	  ett	  
	   bidrag	  till	  middagen	  på	  400	  kr	  per	  person.	  	  
	  
§8	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  dialogmötet	  på	  Alby	  bibliotek	  med	  fokus	  på	  demokrati	  och	  
	   medborgarinflytande.	  Mötet	  var	  en	  del	  av	  arbetet	  med	  att	  utveckla	  en	  ny	  
	   demokratistrategi	  åt	  kommunen.	  På	  mötet	  fick	  medborgare	  och	  politiker	  först	  samtala	  
	   utifrån	  förberedda	  diskussionsfrågor	  i	  smågrupper	  och	  sedan	  redovisa	  diskussioner	  för	  
	   varandra	  i	  stor	  grupp.	  
	  
	   En	  utbredd	  uppfattning	  var	  att	  politikerna	  fattar	  beslut	  men	  att	  människor	  inte	  håller
	   med	  om	  besluten.	  Glappet	  blir	  bara	  större.	  Man	  får	  inte	  veta	  hur	  besluten	  fattas	  
	   och	  av	  vem	  förrän	  besluten	  påverkar	  de	  boende.	  	  	  
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	   En	  annan	  uppfattning	  var	  att	  de	  som	  påverkas	  av	  ett	  beslut	  i	  första	  hand	  ska	  få	  fatta	  
	   besluten.	  Besluten	  i	  Botkyrka	  måste	  bli	  bättre	  lokalt	  förankrade	  och	  politikerna	  som	  
	   fattar	  besluten	  som	  påverkar	  ett	  område	  bör	  själva	  bo	  där.	  	  
	  
	   Tullingepartiet	  bör	  få	  in	  med	  en	  fot	  i	  någon	  förening,	  i	  t	  ex	  Alby.	  Deras	  strävan	  efter	  
	   närdemokrati	  ligger	  nära	  vår	  argumentation.	  Beslutades	  därför	  att	  Anders	  ska	  försöka	  
	   ta	  kontakt	  med	  Megafonen.	  
	  
	   Carl	  redogjorde	  dessutom	  för	  följande:	  

• Senaste	  nytt	  från	  KS/KF	  (ettårsplanen	  21	  november).	  	  
• Provvalsprocessen	  (processen	  fortskrider).	  
• Mötestider	  för	  2014.	  Nytt	  reviderat	  förslag	  ska	  skickas	  ut	  som	  tar	  sikte	  på	  

måndagar	  i	  början	  av	  varje	  månad.	  	  
	   	   	   	   	  	  
§9	  	   Rapport	  från	  möten/besök/event	  	  	  	   	  
	   Rapporterades	  från	  följande	  möten/besök/event:	  

• Seminarium	  som	  arrangerades	  av	  SKL	  om	  kommuners	  framtid:	  ”slå	  ihop	  eller	  
samarbeta”	  26	  november.	   	  

• Julmarknad	  30	  november.	  
• Första	  sammanträdet	  med	  kyrkofullmäktige.	  	  
• Studiebesök	  –	  Rikstens	  skola.	  	  	  

  
§10	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Vår	  beställning	  av	  svarspost	  gällde	  under	  ett	  år	  och	  det	  är	  inte	  förlängt.	  Det	  har	  alltså	  
	   utgått,	  men	  styrelsen	  beslutade	  att	  starta	  en	  ny	  ettårsperiod.	  Kostnad	  för	  detta	  är	  ca	  
	   1	  350	  kr	  och	  sedan	  tillkommer	  porto	  för	  de	  som	  svarar,	  ca	  4,50	  kr.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  årsmötet	  ska	  hållas	  i	  Rikstens	  skola	  den	  20	  mars	  kl	  19.	  Carl	  har	  dock	  
	   undersökt	  detta	  och	  tyvärr	  är	  skolan	  inte	  tillgänglig	  för	  uthyrning	  ännu.	  I	  andra	  föreslås	  
	   istället	  Falkbergsskolans	  aula.	  Carl	  bokar	  preliminärt	  den	  lokalen.	  	  
	  
	   Camilla	  berättade	  om	  sitt	  privata	  projekt	  (möte	  med	  ”hästfolk”	  inom	  Botkyrka).	  Hon	  
	   planerar	  att	  sammankalla	  alla	  som	  är	  intresserade	  av	  dessa	  frågor.	  	  
	   	  
§11	   Nästa	  möte/Avslutning	  	  
	   Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  måndagen	  den	  3	  februari	  2014	  klockan	  18.30.	  	  
	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm
	   	  

	  


